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Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie wymiany betonowych latarni. 

W� 2�zn}:!:l��szę o zgłoszenie do spółki PGE 
Dystrybucja S. A. jako właściciela instalacji oświetleniowej bardzo złego stanu części betonowych 

latarni oświetleniowych przy Al. M. Smorawińskiego ( odcinek między Al. Kompozytorów Polskich 

i Al. Solidarności) z p rośbą o ich wymianę. 
W bardzo kiepskim stanie (dziury w betonie, odpadające kawałki betonu, widoczne skorodowane 

pręty zbrojeniowe, spękania, itp.) znajdują się poniżej v-,ykazane latarnie: 

- jezdnia południowa- nr 116, 124, 126, 138,. 140, 158, 160 i 174,

- jezdnia północna - nr 119, 121
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149, 151, 155 i 157.

Nadmieniam, że wymiana ww. latami na nowe dopełni wykonane już prace w tym zakresie w 
tym rejonie miasta, co istotnie wpłynie na bezpieczeństwo mieszkańców. 

Fatalny stan przedmiotowych latarni potwierdza poniższe zdjęcie jednej z nich: 
" 

. . . 

W odpowiedzi proszę o wskazanie czy PGE zakwalifikowało po kontroli przedmiotowe 

latarnie do wymiany oraz w jakim terminie prace w tym zakresie są planowane. 
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